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Protokół Nr XIX/16 

z XIX sesji Rady Gminy Janów 

z dnia 12 października 2016 roku 

 

 Na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 15. Ponadto udział biorą: Wójt Gminy Pan 

Czesław Jan Kiejko, Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan, Sekretarz Gminy Pan Jerzy 

Pogorzelski oraz goście zgodnie z załączonymi listami obecności. 

 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. 

Protokolantka – Marta Muklewicz 

Miejsce posiedzenia Rady – sala konferencyjna w Urzędzie Gminy w Janowie. 

Czas trwania obrad: 13.00 do 14.00. 

 

1. OTWARCIE SESJI. 

 

 Obrady otworzył Pan Antoni Rymarski – Przewodniczący Rady Gminy. Serdecznie 

powitał Marszałka Województwa Podlaskiego Pana Stefana Krajewskiego oraz Dyrektor 

Departamentu Mienia i Geodezji Panią Danutę Konopka i Pana Józefa Rojszyk zasłużonego 

rolnika. Stwierdził, że na stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 15, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Prowadzący obrady Pan Antoni Rymarski odczytał porządek dzienny sesji, jak w 

zawiadomieniu. Zapytał, czy będą propozycje zmian w porządku obrad. Sekretarz Gminy Pan 

Jerzy Pogorzelski wniósł o wykreślenie z porządku obrad punktu 3 „Informacja z pracy Wójta 

Gminy Janów”, punktu 6 „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Związkowi Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” oraz punktu 9 „Podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Janów na lata 2012-2020”. Następnie Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski wniósł o przesunięcie punktu 12 „Wystąpienie Marszałka Województwa Podlaskiego 

oraz wręczenie medalu zasłużonemu rolnikowi” w miejsce usuniętego punktu 3. Następnie 



porządek obrad został odczytany i poddany pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad 

głosowało 15 Radnych. 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wystąpienie Marszałka Województwa Podlaskiego oraz wręczenie medalu 

zasłużonemu rolnikowi. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r.  

6. Podjęcia uchwały w sprawie określenia terminu i miejsca wyboru sołtysa Sołectwa 

Studzieńczyna. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu GOPS w Janowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z 

pomocy społecznej w formie usług, pomocy rzeczowej, zasiłków na ekonomiczne 

usamodzielnienie, zasiłków okresowych i zasiłków celowych. 

9. Informacja o oświadczeniach majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia. 

10. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy Janów. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie sesji.  

 

3. WYSTĄPIENIE MARSZAŁKA WOJEWÓDZTWA PODLASKIEGO ORAZ 

WRĘCZENIE MEDALU ZASŁUŻONEMU ROLNIKOWI  

 

 Na wstępie Marszałek Pan Stefan Krajewski wręczył medal Ministra Rolnictwa dla 

zasłużonego rolnika Panu Józefowi Rojszyk. 

 Pan Józef Rojszyk podziękował Wójtowi za wnioskowanie o medal. Panu Ministrowi 

Rolnictwa za przyznanie medalu oraz Panu Marszałkowi o wręczenie medalu. 

Wójt pogratulował Panu Rojszykowi wytrwałej pracy w rolnictwie. 

  

 Marszałek Pan Stefan Krajewski podziękował Radym za zaproszenie na sesję oraz 

możliwość wręczenia odznaczenia zasłużonemu rolnikowi z terenu gminy Janów. Następnie 

Marszałek przedstawił znaczenie rolnictwa, strategii rozwoju województwa Podlaskiego do 

roku 2020. Przedstawił również problemy i zagrożenia dla rolnictwa w naszym województwie, 

min. problem ASF, problemy producentów mleka oraz monokulturowości upraw. Marszałek 



wspomniał o zaangażowaniu samorządów województwa w pomoc rolnikom poszkodowanym 

w wyniku ASF oraz o udział samorządu w budowie dróg w ramach PROW. 

 

 Następnie Głos zabrał Wójt Pan Czesław Jan Kiejo podziękował Marszałkowi Panu 

Stefanowi Krajewskiemu i Pani Danucie Konopka Dyrektor Departamentu Mienia i Geodezji 

za przybycie i udział w sesji Rady Gminy. 

Pan Wójt z Marszałkiem i Panią Dyrektor opuścili posiedzenie Rady i udali się na objazd na 

teren gminy Janów. 

 

Pan Józef Rojszyk opuścił posiedzenie Rady Gminy. 

 

4. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

 

Radny Józef Bochenko – odbyło się spotkanie z Wójtem Gminy, w którym uczestniczyły 

następujące osoby: Beata Pryzmont, Helena Pryzmont, Jolanta Sosonowska, Karolina 

Dereszkiewicz, Joanna Szczuka, Beata Supeł, Józef Bochenko i Wójt Pan Czesław Jan Kiejko. 

Tematem spotkania było uzyskanie pomocy i wsparcia dla szachistów reprezentujących szkołę 

i Gminę Janów na szczeblu wojewódzkim i ogólnokrajowym.  

Radny Pan Józef Bochenko wnioskuje o: 

- zaplanować w budżecie Gminy na rok 2017 środki na wsparcie sportu szkolnego w Gminie, 

- stworzyć fundusz stypendialny dla zawodników uzyskujących na szczeblu wojewódzkim i 

wyższym miejsca na podium od 1 do 3 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski udzielił odpowiedzi. Przedstawił intencje uchwały, 

która obowiązuje w sprawie przyznawania stypendium sportowego. 

 

5. PODJECIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY W BUDŻECIE GMINY NA 2016 R. 

 

 Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, że zmiany 

przygotowane na dzisiejszą sesję dotyczących zmian w budżecie dotyczą dotacji z MSWiA 

Straży Pożarnej w Janowie i w Rudawce na zadania bieżące, zakup wyposażenia - 18 397 zł i 

na zadania majątkowe – 5 584 zł zakup sani lodowych. Zwiększenie dochodów podatkowych 

z tytułu zezwoleń na sprzedaż alkoholu i od czynności cywilnoprawnych. Zwiększenie 

dochodów z tytułu opłaty rodziców za Przedszkole. Dotacja z Podlaskiego Urzędu 

Wojewódzkiego na wypłatę zasiłków stałych oraz na wypłatę zryczałtowanych dodatków 



energetycznych. Dotacja na realizację zadań Urzędu Stanu Cywilnego. Zwiększenie dochodów 

z tytułu opłat za ścieki. Zaktualizowano odpis na zfśs. Dokonano przesunięć między 

paragrafami w ramach działu Oświata i wychowanie oraz Pomoc Społeczna. Wprowadzono 

wydatek dotyczący naprawy autobusu szkolnego, środki na ten cel pochodziły ze zmniejszenia 

planu na zakup autobusu szkolnego na potrzeby dowożenia uczniów do szkół. Zwiększono 

wydatki na stypendium socjalne dla uczniów – wkład własny budżetu. 

 Następnie Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały nr 

XIX/96/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r., który został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych. 

Uchwała Nr XIX/96/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. w załączeniu do 

protokołu. 

 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA TERMINU I MIEJSCA 

WYBORU SOŁTYSA SOŁECTWA STUDZIEŃCZYNA 

 

 Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż w 

związku ze śmiercią Sołtysa Sołectwa Studzieńczyna Pana Jerzego Dubowskiego zachodzi 

konieczność ogłoszenia nowych wyborów sołtysa. Uchwała ta została przygotowana w 

związku z wyborami na sołtysa Sołectwa Studzieńczyna. Ustalam termin wyboru sołtysa na 

26.10.2016 r. godz. 19.00.  

 Następnie Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski odczytał projekt uchwały nr 

XIX/97/16 w sprawie określenia terminu i miejsca wyboru sołtysa Sołectwa Studzieńczyna, 

który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały Radni opowiedzieli się 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/97/16 w sprawie określenia terminu i miejsca wyboru sołtysa Sołectwa 

Studzieńczyna – w załączeniu do protokołu. 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA STATUTU GOPS W JANOWIE 

 

 Projekt uchwały omówiła Kierownik GOPS w Janowie Pani Urszula Dawidowicz. 

Poinformowała, iż w związku z wejściem w życie nowych ustawi nowych zadań i dlatego 

wszystkie uchwały i zadania muszą być wpisane w statucie GOPS 



 Następnie Kierownik GOPS Pani Urszula Dawidowicz odczytała projekt uchwały nr 

XIX/98/16 w sprawie nadania statutu GOPS w Janowie, który został poddany pod głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/98/16 w sprawie nadania statutu GOPS w Janowie – w załączaniu do 

protokołu.  

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA ZASAD ZWROTU 

WYDATKÓW ZA ŚWIADCZENIA Z POMOCY SPOŁECZNEJ W FORMIE USŁUG, 

POMOCY RZECZOWEJ, ZASIŁKÓW NA EKONOMICZNE USAMODZIELNIENIE, 

ZASIŁKÓW OKRESOWYCH I ZASIŁKÓW CELOWYCH 

 

 Kwestię omówiła Kierownik GOPS Pani Urszula Dawidowicz. Poinformowała, iż 

przyznanie wszystkich świadczeń związane jest z określonym w ustawie o pomocy społecznej 

kryterium dochodowym. Ale w sytuacjach niezwykle dramatycznych, jeśli coś się dzieje złego 

w rodzinie może być przyznana pomoc na zasadach zwrotu części lub w całości świadczeń. I 

do tego niezbędne jest podjęcie uchwały dotyczącej zwrotu świadczeń z pomocy społecznej. 

 Następnie Kierownik GOPS Pani Urszula Dawidowicz odczytała projekt uchwały nr 

XIX/99/16 w określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w formie 

usług, pomocy rzeczowej, zasiłków na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłków okresowych i 

zasiłków celowych, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały Radni 

opowiedzieli się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/99/16 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z 

pomocy społecznej w formie usług, pomocy rzeczowej, zasiłków na ekonomiczne 

usamodzielnienie, zasiłków okresowych i zasiłków celowych – w załączeniu do protokołu. 

 

9. INFORMACJA O OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH OSÓB 

ZOBOWIĄZANYCH DO ICH ZŁOŻENIA 

 

 Informację o oświadczeniach majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia 

przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski.  

Informacja jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

 



 

10. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XVIII SESJI RADY GMINY JANÓW 

 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwag do protokołu z ostatniej sesji nie 

wniesiono. Wobec powyższego przeprowadzono głosowanie. Za przyjęciem protokołu z XVIII 

sesji Rady Gminy opowiedziało się 15 Radnych. 

 

11. WOLNE WNIOSKI 

 

Radny Pan Wacław Raczkowski chodzi o oznakowanie miejscowości Trzcianka przy wjeździe 

do wsi od strony ronda brak znaku, następnie chodzi o to a żeby światła uliczne zapalały się 

rano od godziny 6.00 do 7.00 w całej gminie jak zmieni się czas na zimowy 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski odpowiedział, jeśli chodzi o tą tablicę to zwrócimy się 

do Powiatowego Zarządu Dróg o postawienie tablicy z nazwą miejscowości, jeśli chodzi o 

światła uliczne w miejscowościach to postaramy się po uzgodnieniu z Panem Wójtem, jeśli 

decyzja będzie pozytywna to światła będą się paliły rano od godziny 6.00 do 7.15 w miesiącach 

listopad, grudzień i styczeń. 

 

12. ZAMKNIĘCIE SESJI 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski zamknął XIX sesję Rady Gminy. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

    Protokolantka       Przewodniczący Rady Gminy 

Marta Muklewicz                 Antoni Rymarski 

 

 

 

 

 


